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Van: K. Bos 
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Uw onderwerp: ATB-pad 

Betreft: uw antwoord van 04-11-2021 

Geachte Raad en College, 

Op 4 november heeft Mr. M. Schampers mijn verzoek behandeld en heeft de heer M. Meihuizen 

namens u de brief ondertekend. 

Zoals u zult begrijpen is uw antwoord teleurstellend. De blokkering van het populaire ATB-pad wordt 

niet opgeheven. 

Er wordt in de brief onderscheid gemaakt in officiële en niet-officiële atb paden. Dit heeft echter 

geen betekenis. De Maashorst is een voor ieder vrij toegankelijk gebied. Er zijn vele wandel- en ATB 

paden, waarvan er enkele bewegwijzerd zijn. Zoals in alle natuurgebieden zijn bewegwijzerde ATB-

paden voor diegene die de weg niet kennen. Dit is heel plezierig voor ATB-ers zodat wij ook in 

onbekende gebieden kunnen atb-en. 

U schrijft dat onderdeel van de herinrichting is het blokkeren van de niet bewegwijzerde atb- en 

wandel- paden, door u de niet- officiële atb-paden genoemd. Het argument hiervoor is om ruimte te 

geven aan de uitgezette dieren en hun leefomgeving niet te laten verstoren. Dit is een niet-realistisch 

argument, de grote grazers  zijn er om het gebied te begrazen zodat het niet een dicht begroeid 

bosgebied wordt. Alle grote grazers , runderen en paarden zijn volledig gedomesticeerde dieren die 

niet verstoord worden door wandelaars of fietsers. Zij zijn totaal niet geïnteresseerd in wandelende 

of fietsende mensen. Als er toevallig eens een keer een grote grazer op het pad van een atb-er staat 

of loopt, dan gaat de grote grazer of de atb-er opzij. Dit is voor de grote grazer niet van belang en ook 

voor de atb-er niet. Van verstoring is hierabsoluut geen sprake. 

 Ik ATB in de winterperiode 2 keer per week in de Maashorst en de Herperduin en fiets regelmatig 

langs de paarden en de runderen, zij kijken niet op of om. Het is dan ook een volstrekt onjuist idee 

dat deze dieren door de wandelende, fietsende of atb-ende mens verstoord worden. Verder behoort 

mijns inziens de recreant op de eerste plaats te komen en de grote grazers op de tweede plaats. 

Uw beleid lijkt er meer op om van de Maashorst een groot dierentuin te maken, met meerdere 

afgerasterde gebieden, in plaats van op een natuurgebied waar de dieren en de mensen vrij en 

ongestoord samen van de natuur kunnen genieten. 

De ideale Maashorst zou mijns inziens een natuurgebied zijn met afrastering aan de randen en 

wildroosters op de toegangswegen waar verder in het gebied geen blokkades voor mens en dier zijn. 

Met het bovenstaande meen ik aangetoond te hebben dat er geen steekhoudende argumenten zijn 

om zo’n uniek ATB-pad over de Slabroekse heuvels voor atb-ers en wandelaars te blokkeren. Er is 

mijns inziens maar één argument te bedenken en dat is het bewust dwars zitten van wandelende en 

atb-ende recreanten. 

Hopelijk heb ik u met mijn argumenten kunnen overtuigen om de zinloze blokkade van het ATB-pad 

over de Slabroekse heuvels op te heffen.  



Als ik over 3 maanden geen positieve reactie van u heb ontvangen leg ik het voor aan de rechter. 

Met vriendelijke groeten, 

 

Klaas Bos 

 


